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Ontwikkelingen rondom staatssteun beademingsapparatuur
Kort beschreven wil WJZ in samenwerking met EZK een informeel formulier voorleggen in Brussel zodat de Europese Commissie

akkoord kan gaan Dan hebben we misschien al snel antwoord

Aandachtspunt van mijn kant is dat het niet alleen op beademingsapparatuur gaat maarookom patientmonitoring We kunnen

aangeven datdeze 2 aspecten duidelijk samenhangen just to be sure

Voor de zekerheid check ik even bij jullie of jullie ook akkoord zijn met dit pad
Wat mij betreft wel vanwege de nette route
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Onderwerp RE Staatssteun beademingsapparatuur

Urgentie Hoog
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We hebben nog even goed nagedacht over de schenking van de beademingsapparatuur Ook hebben we contact gehad met EZK

overdeze kwestie We zien een mogelijkheid om de voorgenomen schenking snel voorte leggen aan de Europese Commissie

en goedkeuring hiervoorte vragen

De Commissie heeft in verband met COVID 19 een tijdelijke kaderregeling gemaakt op basis waarvan lidstaten snel en

makkelijker staatssteun kunnen verlenen voor COVID 19 gerelateerde maatregelen Toevallig wordt in dit tijdelijk steunkader

ook de mogelijkheid geboden om als lidstaat investeringssteun te geven voor beademingsapparatuur In dit geval kan de

schenking worden gezien als investeringssteun VWS betaalt de inkoopkosten die ziekenhuizen normaliter dragen

Mu wordt het wat technischer Ik ben momenteel bezig met het invullen van een zogenaamd notificatieformulier Hierin

beschrijven we de achtergrond van de voorgenomen maatregel EZK stelde voorom dit notificatieformulier informeel via het

speciale COVID 19 mailadres van de Commissie voorte leggen in Brussel en verwacht dat de Europese Commissie snel akkoord

kan gaan met het voornemen van VWS

Mocht het zo zijn dat de Commissie wil dat we het via een formele melding doen dan gebruiken we hetzelfde formulier maar

doen we het via de officiele kanalen De Commissie belooft over het algemeen binnen 2 weken uitsluitsel te geven Klein

addertje onder het gras in principe staat het tijdelijk steunkader voor steun aan beademingsapparaten slechts 95 van de

kosten toe VWS vergoedt 100 Hiervoor zullen we duidelijk moeten uitleggen waarom 100 noodzakelijk is

Mijn vraag is dan ook of jullie toevallig aanvullende nota s of mails hebben met informatie over de casus en de achtergrond Dat

maakt het voor ons makkelijker om het notificatieformulier in te vullen

Zoals ik uit je onderstaande e mail begrijp zijn jullie na woensdag met verlof De vraag is dus of^^Qen ik deze melding in

samenwerking met EZK mogen moeten doorzetten Misschien moet je dit voorleggen aan je MT dat kan ik volledig begrijpen
maar het zou voor ons fijn zijn als we weten of we hier wel geen werk van moeten maken Voor hetzelfde geld hebben we na 29

juli al iets meer duidelijkheid uit Brussel en kunnen we door

Als het echter allemaal tegenzit zal ik dit ook op tijd aangeven

Ik goorgraag van jullie
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Onderwerp RE Staatssteun beademingsapparatuur

Ik werk nog t m woensdag
Vanaf 29 juli is mijn rnlleaJBmiKEMpr wppr Dan haak ik daarna weer in samen met^^
Graag bespreken we op korte termijn hoe we om kunnen gaan met de situatie waarin niet voorzien was dat de overheid ging

inkopen en de ziekenhuizen de apparatuur nodig hebben voorde opschalingsplannen
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Ik wil even een kleine typefout herstellen ©
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Onderwerp Staatssteun beademingsapparatuur

en ik hebben vandaag nog even goed nagedacht over de staatssteunaspecten bij de verdeling van de

beademingsapparatuur en komen tot de conclusie dat hier helaas nog wel wat haken en ogen aan zitten
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Bij de verdeling van de beademingsapparatuur hebben we te maken met een markt voor de handel in beademingsapparatuur en

een markt voorde levering van gezondheidszorg Normaal gesproken kopen ziekenhuizen en andere zorgaanbieders
beademingsapparaten tegen een bepaalde prijs in bij een leverancier Deze beademingsapparaten worden gebruiktom zorg te

leveren Voor het leveren van zorg bestaat een markt Zorgverzekeraar betalen ziekenhuizen immers voor geleverde zorg In de

factuur van het ziekenhuis zitten dan ook de kosten voor afschrijving onderhoud en gebruik stroom en personeel van de

beademingsapparaten Als de ziekenhuizen de beademingsapparatuur gratis krijgen hebben zij hier een voordeel van

Het argument dat de maatregel niet selectief is is waarschijnlijk ook moeilijk vol te houden omdat niet iedere onderneming in

Nederland in aanmerking komt Alleen ziekenhuizen komen in aanmerking en dat i^TOHeen sector Zelfs als steun naareen

hele sector gaat neemt de EC al snel aan dat er sprake is van selectiviteit omdat me^lle ondernemingen in aanmerking
komen

We hebben daarom te maken met een staatssteunrisico Daar valt wellicht nog het een en ander aan te repareren maar daar

moeten we echt nog even goed naarkijken Helaas kunnen we jullie vandaag dus nog geen uitsluitsel geven

CUBES ^en jij komende weken bereikbaar aangezien^^^^erlof heeft
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